
Zápis z 2. zasedání Školské rady Gymnázia a SOŠ Plasy 

 

Datum a čas konání: 2. 5. 2018 od 15.30 do 16.30 hodin 

Místo konání: ředitelna v budově SOŠ 

Přítomni: M. Janeček, L. Mlnářík, P. Bulín, Š. Zíková, I. Grüner, M. Boudová (ekonomka G a 

SOŠ Plasy) 

Omluvena: R. Trylčová  

Program: 1. Kontrola usnesení z minulé ŠR                   

     2. Informace M. Boudové o rozpočtu školy 

      3. Různé 

      4. Usnesení 

 

Předseda ŠR P. Bulín přivítal přítomné. 

Ad 1.  

- Změny v ŠVP – úkol trvá.  

-  M. Janeček informoval o jednání zastupitelstva Plasy, kde se jednalo o řešení zastávky 

autobusu u školy. Na zastupitelstvu padl návrh na přemostění křižovatky lávkou pro pěší. 

Dále se bude řešit, vyřešil by to obchvat Plas – plánovaná výstavba 2021 

-  I. Grüner dal podnět na ČSAD, aby některé autobusy Kralovice Plzeň a zpět nezajížděly do 

Třemošné. 

- GDPR pověřeni: M. Ouda a D. Helusová 

Ad 2. M. Boudová informovala členy ŠR o rozpočtu školy na rok 2018: 

Provozní rozpočet 2018 

Neinvestiční příspěvek na provoz je v letošním roce zatím 5 670 000 Kč, to je holý rozpočet 

na provoz, z toho jen odpisy dělají cca 2 500 000 a energie dalších cca 2 000 000. 1 700 000 

dovybavení pokojů DM nábytkem, 400 000 materiálové vybavení ke GDPR, 20 000 adaptační 

kurzy prvních ročníků, 8 000 na udržitelnost projektu Podpora technického a přírodovědného 

vzdělávání.  



Investiční příspěvky 3 000 000 na rekonstrukci kotelny gymnázia, 1 050 000 vzduchotechnika 

ve školní jídelně SOŠ, elektrická pánev do školní jídelny 120 000. 

 

Rozpočet na přímé výdaje, tj. mzdy, odvody, školení, strava zaměstnanců, maturity, učební 

pomůcky 2018 

Na rok 2018 je zatím rozpočet 34 160 557 i s navýšením tarifů, z toho podpůrná opatření    

49 908, z toho na platy 24 838 645 a na ostatní výdaje 9 321 912.  

Podpora odborného vzdělávání (víceoborové třídy) 103 452. 

 

Plánované investice v roce 2018 

Výměna dveří na gymnáziu           180 000 

Oprava podlah ve třídách G             130 000 

Stavební úpravy na SOŠ                    600 000 

Stavební úpravy kuchyněk DM          50 000 

Oprava střechy G TV                          220 000 

Zbourání komína u SOŠ                     300 000 

Výměna pisoárů a záchodů G TV     120 000 

 

 

Ad 3.  

- Předseda ŠR seznámil členy s výsledky přijímacího řízení: 

Celkem se na školu hlásí 194 studentů (G8 – 65, G4 – 30, Vet – 59, OA – 19, Ag – 21). 

Z tohoto počtu je přijatých 130 studentů (G8 – 30, G4 – 30, Vet – 30, OA – 19, Ag – 21). 

 

- P. Bulín informoval členy ŠR o plánovaném zemědělském dnu na Hadačce (konec 

června), kterého se bude SOŠ jako každý rok aktivně účastnit. 

 

- Š. Zíková informovala o turistickém pochodu Gympl na cestách, který byl pořádaný 

jako vždy gymnáziem. I letos byl překročen rekord počtu účastníků. 7. 4. 2018 tento 

již 35 let známý pochod přivítal 3 178 turistů. Š. Zíková také zmínila Majáles pořádaný 

třídou septimou 18. 5. – školní část a pozvala účastníky jednání na veřejnou část 

Majálesu 19. 5. 2018. 



 

Školská rada bere na vědomí:   

• Informace M. Boudové o rozpočtu školy  

• Informace P. Bulína o přijímacím řízení pro školní rok 2018/2019 

• Informace P. Bulína a Š. Zíkové o aktivitách školy 

 

Zapsala Š. Zíková 

 

      -------------------------------------------------------- 

       Mgr. Pavel Bulín  - předseda 


